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VRAAG GEMEENTERAAD – 1 JULI 2025 
Bewonersenquête Denk mee met Waregem 
 
  
Wij vinden het als Groen héél positief dat onze inwoners bevraagd worden en we zijn benieuwd op 
welke manier deze resultaten meegenomen zullen worden in de opmaak van het meerjarenplan. De 
elf speerpunten van waaruit alles vertrekt vinden we interessant; ze sluiten mooi aan bij ons 
verkiezingsprogramma enerzijds en anderzijds ook bij de 20 aanbevelingen die we jullie als 
stadsbestuur in februari bezorgden.  
 
Bij het invullen van de enquête deden sommige vragen toch de wenkbrauwen fronsen. En het open 
veld op ’t eind van de enquête lijkt ons een erg waardevol onderdeel, op voorwaarde dat ook dit met 
veel zorg en grondigheid geanalyseerd wordt.  
 
 
Onze vragen: 

1. Hoeveel inwoners hebben deze enquête ingevuld? Hoeveel digitaal en hoeveel op papier? Wat 
is de verhouding tussen inwoners van het centrum en de verschillende deelgemeenten? 

2. Behalve de inschaling per vraag hoe de Waregemnaar denkt, welke globale inzichten hopen 
jullie uit deze enquête te halen? 

3. Hoe is het proces van het opstellen van de vragen verlopen? Zowel qua concrete insteken als 
formulering. 

4. Hoe en door wie zal de verwerking van deze bewonersenquête gebeuren? Wanneer mogen 
wij als raadsleden en de inwoners zelf terugkoppeling verwachten? 
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